
 

 

 

     

 

Αθήνα, 11 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 τον Υπουργό Εσωτερικών 

 τον Υπουργό Τουρισμού 

 

Θέμα: «Ανάγκη να βρεθεί ακίνητο για να δημιουργηθούν εστίες του 

Πανεπιστημίου Αιγαίου» 

Έντονο παραμένει το πρόβλημα στέγασης των φοιτητών του Πανεπιστημίου Αιγαίου, 

καθώς ο περιορισμένος αριθμός εστιών του Πανεπιστημίου δεν αρκεί για να καλύψει 

τις ανάγκες των φοιτητών. 

Όπως ενημερωθήκαμε, υπάρχουν κτήρια του Δήμου Ρόδου που θα μπορούσαν, 

έστω και μετά από επισκευές, να εκπληρώσουν τις απαραίτητες προϋποθέσεις 

χρήσης ως εστία. 

Στην παρούσα συγκυρία, η εφαρμογή της εξ αποστάσεως εκπαίδευσης έχει οδηγήσει 

αρκετούς φοιτητές στην επιστροφή στο σπίτι τους, παρόλα αυτά υπάρχουν ορισμένοι 

που επέλεξαν να παραμείνουν στο νησί, παραδίδοντας, ωστόσο, τα ξενοδοχειακά 

δωμάτια στα οποία διέμεναν μιας και έκλεισαν τα ξενοδοχεία που λειτουργούσαν ως 

εστίες. 

Με δεδομένα τα παραπάνω και καθώς στο Πανεπιστήμιο Αιγαίου φοιτούν 3000 

φοιτητές, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Ποια βήματα θα γίνουν ώστε να βρεθεί άμεσα κατάλληλο κτήριο ιδιοκτησίας 

του Δήμου ή του Δημοσίου για να χρησιμοποιηθεί ως εστία, αφού το ΠΙΚΠΑ, 

που έχει δοθεί, χρειάζεται αρκετές επισκευές και δεν πληροί τις απαραίτητες 

προϋποθέσεις για τη χρήση αυτή; 
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2. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται ο διαγωνισμός για τη στέγαση των σπουδαστών για 

το νέο εκπαιδευτικό έτος; 

3. Πότε αναμένεται να ολοκληρωθεί ο εν λόγω διαγωνισμός και πόσες κλίνες θα 

διασφαλιστούν με τον τρόπο αυτό;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

        Φωτεινή Μπακαδήμα 




